



## SUPREME COURT OF CANADA

### BULLETIN OF PROCEEDINGS

*This Bulletin is published at the direction of the Registrar and is for general information only. It is not to be used as evidence of its content, which, if required, should be proved by Certificate of the Registrar under the Seal of the Court. While every effort is made to ensure accuracy, no responsibility is assumed for errors or omissions.*

*During Court sessions, the Bulletin is usually issued weekly.*

*To get copies of any document referred to in the Bulletin please click on this link: <https://www.scc-csc.ca/case-dossier/rec-doc/request-demande-eng.aspx>.*

*Please consult the Supreme Court of Canada website at [www.scc-csc.ca](http://www.scc-csc.ca) for more information.*

## COUR SUPRÊME DU CANADA

### BULLETIN DES PROCÉDURES

*Ce Bulletin, publié sous l'autorité du registraire, ne vise qu'à fournir des renseignements d'ordre général. Il ne peut servir de preuve de son contenu. Celle-ci s'établit par un certificat du registraire donné sous le sceau de la Cour. Rien n'est négligé pour assurer l'exactitude du contenu, mais la Cour décline toute responsabilité pour les erreurs ou omissions.*

*Le Bulletin paraît en principe toutes les semaines pendant les sessions de la Cour.*

*Pour obtenir des copies de tout document mentionné dans le bulletin, veuillez cliquer sur ce lien : <https://www.scc-csc.ca/case-dossier/rec-doc/request-demande-fra.aspx>.*

*Pour de plus amples informations, veuillez consulter le site Web de la Cour suprême du Canada à l'adresse suivante : [www.scc-csc.ca](http://www.scc-csc.ca)*

---

January 17, 2025

1 - 14

Le 17 janvier 2025

**Contents**  
**Table des matières**

Leave applications filed / Demandes d'autorisation déposées.....	1
Judgments on leave applications / Jugements sur demandes d'autorisation .....	4
Motions / Requêtes .....	10
Appeals heard since the last issue and disposition / Appels entendus depuis la dernière parution et résultat .....	13

**NOTICE**

Case summaries included in the Bulletin are prepared by the Office of the Registrar of the Supreme Court of Canada (Law Branch) for information purposes only.

**AVIS**

Les résumés des causes publiés dans le bulletin sont préparés par le Bureau du registraire (Direction générale du droit) uniquement à titre d'information.

**Leave applications filed /  
Demandes d'autorisation déposées**

---

**Rahul Vashisht**

Rahul Vashisht

v. (41531)

**Citifinancial Canada Inc.(now known as  
Fairstone Financial), et al. (Alta.)**

O'Brien, Micheal  
Blake, Cassels & Graydon LLP

FILING DATE: November 8, 2024

---

**S.A.**

Sewrattan, Chris  
Sewrattan Criminal Lawyers

v. (41569)

**His Majesty the King (Ont.)**

Stuart, Joanne K.  
Attorney General of Ontario

FILING DATE: November 29, 2024

---

**Christopher Lawrence Naidu**

Craig, Jared  
Craig Hooker Shiskin

v. (41571)

**His Majesty the King (Alta.)**

Dhillon, Rajbir  
Alberta Crown Prosecution Service

FILING DATE: December 2, 2024

---

**Baljit Singh Nanhar**

Baljit Singh Nanhar

v. (41563)

**Minister of Citizenship & Immigration (Fed.)**

Provard, John  
Department of Justice Canada

FILING DATE: November 26, 2024

---

**Regional Municipality of Halton, Corporation  
of the Town of Milton, Corporation of the  
Town of Halton Hills, Corporation of the City  
of Burlington, Corporation of the Town of  
Oakville and Halton Regional Conservation  
Authority**

Dearden, Richard G.  
Gowling WLG (Canada) LLP

v. (41570)

**Canadian National Railway Company, et al.  
(Fed.)**

Bernstein, Andrew  
Torys LLP

FILING DATE: December 2, 2024

---

**Dr. Kulvinder Kaur Gill, et al.**

Bildy, Lisa D.S.  
Libertas Law

v. (41572)

**College of Physicians and Surgeons of Ontario  
(the inquiries complaints and reports  
committee), et al. (Ont.)**

Widner, Elisabeth  
College of Physicians and Surgeons of  
Ontario

FILING DATE: December 2, 2024

---

**Wiseau Studio, LLC**

Brinza, Daniel  
Daniel Brinza Law Professional  
Corporation

v. (41573)

**Richard Harper, Fernando Forero McGrath,  
Martin Racicot d.b.a. Rockhaven Pictures,  
Room Full of Spoons Inc., Parktown Studios  
Inc., Richard Stewart Towns (Fed.)**

Bacal, Meredith  
Dentons

FILING DATE: December 3, 2024

---

**Democracy Watch**

Choudhry, Sujit  
Haki Chambers Global

v. (41576)

**Attorney General of Canada (Fed.)**

Provar, John  
Attorney General of Canada

FILING DATE: December 3, 2024

---

**Mohamed Kandil**

Mohamed Kandil

v. (41578)

**Yousef Aljassar (Que.)**

Decarie, Sophie-Anna  
DS Avocats

FILING DATE: December 4, 2024

---

**His Majesty the King**

Godin-Garito, Daphné  
Directeur des poursuites criminelles et  
pénales

v. (41575)

**Félix Costanzo-Peterson, et al. (Que.)**

Dadaghalian, Hovsep  
Brouillard, Joyal, Rancourt & Associés

FILING DATE: December 3, 2024

---

**Rickvinder Brar**

Olschewski, Richard E.  
Olschewski Davie

v. (41577)

**Rob Campbell, et al. (Man.)**

Handlon, Richard J.  
Pitblado

FILING DATE: December 4, 2024

---

**9246-9451 Québec Inc (Les Immeubles Home-  
Pro mc)**

9246-9451 Québec Inc (Les Immeubles  
Home-Pro mc)

v. (41579)

**RE/MAX Québec inc., et al. (Que.)**

Landry, Jean-Francois  
Langlois Avocats

FILING DATE: December 4, 2024

---

**Oliver Winston Elliott Bean**

Purser, Stacey M.  
Purser Law

v. (41581)

**His Majesty the King (Alta.)**

Couillard, Troy  
Alberta Department of Justice

FILING DATE: December 4, 2024

---

**Judgments on leave applications /  
Jugements sur demandes d'autorisation**

---

**January 16, 2025**

**GRANTED**

*His Majesty the King v. Thi Huyen Nguyen, Thi Hong Cun, Alexander Nguyen* (Que.) (Criminal) (By Leave) ([41400](#))

The motion for an extension of time to serve and file the response to the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-10-007710-211, 2024 QCCA 674, dated May 29, 2024, is granted.

---

**DISMISSED**

*James Leyden v. His Majesty the King - and between - Stacy Gallagher, Justin Bige v. His Majesty the King* (B.C.) (Criminal) (By Leave) ([41342](#))

The applicants Stacey Gallagher's and Justin Bige's request to join their application for leave to appeal with the applicant James Layden's application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA47063, 2024 BCCA 227 dated June 19, 2024, is dismissed.

---

*Bernard Drag v. Rohit Mehta* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([41366](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-22-CV-0110, 2024 ONCA 334, dated May 2, 2024, is dismissed with costs.

---

*Nathalie Xian Yi Yan v. College of Traditional Chinese Medicine Practitioners and Acupuncturists of Ontario* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([41371](#))

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-23-OM-0121, dated October 10, 2023, is dismissed with costs.

---

*Kahentinetha, Kwetio, Karennatha, Karakwine, Otsitsataken and Karonhiate v. McGill University, Ville de Montréal, Royal Victoria Hospital and McGill University Health Centre, Société Québécoise des Infrastructures, Attorney General of Canada and Attorney General of Quebec - and - Independent Special Interlocutor for Missing Children and Unmarked Graves and Burial Sites associated with Indian Residential Schools* (Que.) (Civil) (By Leave) ([41502](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Numbers, 500-09-030809-230 and 500-09-030806-236, 2024 QCCA 1050 dated August 16, 2024, is dismissed.

---

*John Varghese v. His Majesty the King* (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([41475](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-23-CR-1243, 2024 ONCA 555, dated July 15, 2024, is dismissed.

---

*Mohini Persaud v. Estate of Rita Persaud* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([41375](#))

The application for leave to appeal from the order of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-23-CV-0291, dated January 30, 2024, is quashed pursuant to s. 44 of the *Supreme Court Act*.

---

*Bonnie Jean Evans and Nancy June Skrynyk v. Pittman Brothers Production Ltd.* (Alta.) (Civil) (By Leave) ([41409](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Number 2201-0203AC, 2024 ABCA 185, dated May 31, 2024, is dismissed with costs.

---

*R.K. v. His Majesty the King* (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([41347](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C70091, 2024 ONCA 340, dated May 1, 2024, is dismissed.

---

*Norcope Enterprises Ltd. v. Government of Yukon and Tetra Tech EBA Inc.* (Y.T.) (Civil) (By Leave) ([41395](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Yukon, Numbers 22-YU894 and 23-YU900, 2024 YKCA 6, dated May 21, 2024, is dismissed with costs.

---

*Fung Loy Kok Institute of Taoism and Taoist Tai Chi Society of Canada v. Municipal Property Assessment Corporation* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([41397](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-22-CV-0287, 2024 ONCA 415, dated May 24, 2024, is dismissed with costs.

---

*Steven Yormak, Yormak & Associates v. Francisco Calles* (Ont.) (Civil) (By Leave) ([41412](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-23-OM-0328, dated July 3, 2024, is dismissed with costs.

---

---

*Jun Li v. Director, Residential Tenancy Branch* (B.C.) (Civil) (By Leave) ([41443](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA49536, 2024 BCCA 202, dated May 30, 2024 is dismissed.

---

*David Wilson v. His Majesty the King* (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([41487](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number COA-23-CR-1095, 2024 ONCA 600, dated August 6, 2024 is dismissed.

---

*Paul Mena-Konstadulakis v. His Majesty the King* (Que.) (Criminal) (By Leave) ([41494](#))

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-10-007826-223, 2024 QCCA 937, dated July 12, 2024, is dismissed.

---

*Claudiu Popa v. Université de Sherbrooke, Syndicat des chargées et chargés de cours de l'Université de Sherbrooke and René Beaupré, in his capacity as grievance arbitrator* (Que.) (Civil) (By Leave) ([41496](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-700269-244, 2024 QCCA 1039, dated August 9, 2024, is dismissed.

---

**Le 16 janvier 2025**

## **ACCORDÉE**

*Sa Majesté le Roi c. Thi Huyen Nguyen, Thi Hong Cun, Alexander Nguyen* (Qc) (Criminelle) (Autorisation) ([41400](#))

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réponse à la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-10-007710-211, 2024 QCCA 674, daté du 29 mai 2024, est accueillie.

---

## **REJETÉES**

*James Leyden c. Sa Majesté le Roi - et entre - Stacy Gallagher, Justin Bige c. Sa Majesté le Roi* (C.-B.) (Criminelle) (Autorisation) ([41342](#))

La requête des demandeurs Stacy Gallagher et Justin Bige à joindre leur demande d'autorisation d'appel avec la demande d'autorisation d'appel du demandeur James Layden est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA47063, 2024 BCCA 227 daté du 19 juin 2024, est rejetée.



---

*Bernard Drag c. Rohit Mehta* (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([41366](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-22-CV-0110, 2024 ONCA 334, daté du 2 mai 2024, est rejetée avec dépens.

---

*Nathalie Xian Yi Yan c. Ordre des praticiens en médecine traditionnelle chinoise et des acupuncteurs de l'Ontario* (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([41371](#))

La requête en prorogation du délai pour la signification et le dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-23-OM-0121, daté du 10 octobre 2023, est rejetée avec dépens.

---

*Kahentinetha, Kwetiio, Karennatha, Karakwine, Otsitsataken et Karonhiate c. Université McGill, Ville de Montréal, Hôpital Royal Victoria et Centre universitaire de santé McGill, Société Québécoise des Infrastructures, procureur général du Canada et procureur général du Québec - et - Independent Special Interlocutor for Missing Children and Unmarked Graves and Burial Sites associated with Indian Residential Schools* (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41502](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéros 500-09-030809-230 et 500-09-030806-236, 2024 QCCA 1050, daté du 16 août 2024, est rejetée.

---

*John Varghese c. Sa Majesté le Roi* (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) ([41475](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-23-CR-1243, 2024 ONCA 555, daté du 15 juillet 2024, est rejetée.

---

*Mohini Persaud c. Succession de Rita Persaud* (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([41375](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'ordonnance de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-23-CV-0291, daté du 30 janvier 2024, est cassée en vertu de l'art. 44 de la *Loi sur la Cour suprême*.

---

*Bonnie Jean Evans et Nancy June Skrynyk c. Pittman Brothers Production Ltd.* (Alb.) (Civile) (Autorisation) ([41409](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Calgary), numéro 2201-0203AC, 2024 ABCA 185, daté du 31 mai 2024, est rejetée avec dépens.

---

*R.K. c. Sa Majesté le Roi* (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) ([41347](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C70091, 2024 ONCA 340, daté du 1<sup>er</sup> mai 2024, est rejetée.

---

*Norcop Enterprises Ltd. c. Gouvernement du Yukon et Tetra Tech EBA Inc.* (Yn) (Civile) (Autorisation) ([41395](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Yukon, numéros 22-YU894 et 23-YU900, 2024 YKCA 6, daté du 21 mai 2024, est rejetée avec dépens.

---

*Institut de taoïsme Fung Loy Kok et Société de Tai Chi Taoïste du Canada c. Société d'évaluation foncière des municipalités* (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([41397](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-22-CV-0287, 2024 ONCA 415, daté du 24 mai 2024, est rejetée avec dépens.

---

*Steven Yormak, Yormak & Associates c. Francisco Calles* (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([41412](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-23-OM-0328, daté du 3 juillet 2024, est rejetée avec dépens.

---

*Jun Li c. Director, Residential Tenancy Branch* (C.-B.) (Civile) (Autorisation) ([41443](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA49536, 2024 BCCA 202, daté du 30 mai 2024, est rejetée.

---

*David Wilson c. Sa Majesté le Roi* (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) ([41487](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro COA-23-CR-1095, 2024 ONCA 600, daté du 6 août 2024, est rejetée.

---

*Paul Mena-Konstadulakis c. Sa Majesté le Roi* (Qc) (Criminelle) (Autorisation) ([41494](#))

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-10-007826-223, 2024 QCCA 937, daté du 12 juillet 2024, est rejetée.

*Claudiu Popa c. Université de Sherbrooke, Syndicat des chargées et chargés de cours de l'Université de Sherbrooke et René Beaupré, en sa qualité d'arbitre de grief (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41496](#))*

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-700269-244, 2024 QCCA 1039, daté du 9 août 2024, est rejetée.

---

**Motions /  
Requêtes**

---

**January 9, 2025 / Le 9 janvier 2025**

**Motion to extend time**

**Ordonnance en prorogation de délai**

**HIS MAJESTY THE KING v. SHARON FOX**  
(Sask.) (41215)

**THE REGISTRAR:**

**UPON APPLICATION** by the intervener British Columbia Civil Liberties Association for an order extending the time to serve and file his factum and book of authorities, if any, to January 29, 2025;

**AND THE MATERIAL FILED** having been read;

**AND NOTING** the consent of the appellant and the respondent;

**IT IS HEREBY ORDERED THAT:**

The motion to extend the time to serve and file the intervener's factum and book of authorities, if any, is granted.

The appellant is granted permission to serve and file a single reply factum not exceeding five (5) pages in length in response to all interventions on or before February 12, 2025.

**À LA SUITE DE LA DEMANDE** de l'intervenante la British Columbia Civil Liberties Association en prorogation du délai pour signifier et déposer ses mémoires et recueil de sources, le cas échéant, au 29 janvier 2025;

**ET APRÈS EXAMEN** des documents déposés;

**ET COMPTE TENU** du consentement de l'appelante et de l'intimée;

**IL EST ORDONNÉ CE QUI SUIT :**

La requête en prorogation du délai pour signifier et déposer le mémoire et le recueil de sources de l'intervenante, le cas échéant, est accueillie.

L'appelante est autorisée à signifier et à déposer un seul mémoire d'au plus cinq (5) pages en réponse à toutes les interventions au plus tard le 12 février 2025.

---

January 10, 2025 / Le 10 janvier 2025

**Motion for leave to intervene**

**Ordonnance sur requête en autorisation  
d'intervention**

**TONY ROUSSELLE v. HIS MAJESTY THE KING**  
(N.B.) (41153)

**-AND-**

**STEPHANE LAROCQUE v. HIS MAJESTY THE KING**  
(N.B.) (41155)

**KASIRER J.:**

**UPON APPLICATIONS** by the Attorney General of Ontario; Attorney General of British Columbia and Attorney General of Alberta for leave to intervene in the appeal *Tony Rouselle v. His Majesty the King* (41153) and in the appeal *Stéphane Larocque v. His Majesty the King* (41155)

**AND UPON APPLICATIONS** by Criminal Lawyers' Association (Ontario) for leave to intervene jointly in the appeals *Tony Rouselle v. His Majesty the King* (No. 41153) and *Stéphane Larocque v. His Majesty the King* (No. 41155)

**AND HAVING REGARD TO** the Notice to the Profession of November 2021 concerning interventions;

**AND THE MATERIAL FILED** having been read;

**IT IS HEREBY ORDERED THAT:**

The motions for leave to intervene by the Attorney General of Ontario; Attorney General of British Columbia and Attorney General of Alberta for leave to intervene in the appeal *Tony Rouselle v. His Majesty the King* (41153) and in the appeal *Stéphane Larocque v. His Majesty the King* (41155) are granted and the said interveners shall be entitled to each serve and file a single factum common to both appeals not to exceed ten (10) pages in length on or before February 21, 2025.

The motions for leave to intervene by Criminal Lawyers' Association (Ontario) for leave to intervene jointly in the appeals *Tony Rouselle v. His Majesty the King* (No. 41153) and *Stéphane Larocque v. His Majesty the King* (No. 41155) are granted and the said intervener shall be entitled to serve and file a single factum not to exceed ten (10) pages in length on or before February 21, 2025.

The said interveners or groups of interveners are each granted permission to present oral argument not exceeding five (5) minutes at the hearing of the appeals.

**The interveners or groups of interveners are not entitled to raise new issues or to adduce further evidence or otherwise to supplement the record of the parties.**

Pursuant to Rule 59(1)(a) of the *Rules of the Supreme Court of Canada*, the interveners or groups of interveners shall pay to the appellants and the respondents any additional disbursements resulting from their interventions.

**À LA SUITE DES DEMANDES** présentées par le procureur général de l'Ontario; le procureur général de la Colombie-Britannique et le procureur général de l'Alberta en vue d'obtenir la permission d'intervenir dans l'appel *Tony Rouselle c. Sa Majesté le Roi* (41153) et dans l'appel *Stéphane Larocque c. Sa Majesté le Roi* (41155)

---

**ET À LA SUITE DE LA DEMANDE** présentée par Criminal Lawyers' Association (Ontario) en vue d'obtenir la permission d'intervenir conjointement dans les appels *Tony Rouselle c. Sa Majesté le Roi* (41153) et *Stéphane Larocque c. Sa Majesté le Roi* (41155);

**ET CONSIDÉRANT** l'Avis à la profession de novembre 2021 concernant les interventions;

**ET APRÈS EXAMEN** des documents déposés;

**IL EST ORDONNÉ CE QUI SUIT :**

Les requêtes en intervention présentées par le procureur général de l'Ontario; le procureur général de la Colombie-Britannique et le procureur général de l'Alberta en vue d'obtenir la permission d'intervenir dans l'appel *Tony Rouselle c. Sa Majesté le Roi* (41153) et dans l'appel *Stéphane Larocque c. Sa Majesté le Roi* (41155) sont accueillies et lesdits intervenants ont chacun le droit de signifier et de déposer un seul mémoire commun aux deux appels ne dépassant pas dix (10) pages au plus tard le 21 février 2025.

Les requêtes en intervention présentées par Criminal Lawyers' Association (Ontario) en vue d'obtenir la permission d'intervenir conjointement dans les appels *Tony Rouselle c. Sa Majesté le Roi* (41153) et *Stéphane Larocque c. Sa Majesté le Roi* (41155); sont accueillies et a le droit de signifier et de déposer un seul mémoire commun aux deux appels ne dépassant pas dix (10) pages au plus tard le 21 février 2025.

Lesdits intervenants ou groupes d'intervenants sont chacun autorisés à présenter une plaidoirie orale d'au plus cinq (5) minutes lors de l'audition des appels.

**Les intervenants ou groupes d'intervenants n'ont pas le droit de soulever de nouvelles questions, de produire d'autres éléments de preuve ni de compléter de quelque autre façon le dossier des parties.**

Conformément à l'alinéa 59(1)a) des *Règles de la Cour suprême du Canada*, les intervenants ou groupes d'intervenants paieront aux appelants et aux l'intimés tous débours supplémentaires résultant de leurs interventions.

**Appeals heard since the last issue and disposition /  
Appels entendus depuis la dernière parution et résultat**

---

**January 14, 2025**

**His Majesty the King v. Paul Eric Wilson** (Sask.) (Criminal) (By Leave) ([40990](#))

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin and Moreau JJ.

**RESERVED**

---

**January 15, 2025**

**Lundin Mining Corporation, et al. v. Dov Markowich** (Ont.) (Civil) (By Leave) ([40853](#))

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin and Moreau JJ.

**RESERVED**

---

**January 16, 2025**

**Pawel Kosicki, et al. v. City of Toronto, Formerly the Corporation of the Borough of York** (Ont.) (Civil) (By Leave) ([40908](#))

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin and Moreau JJ.

**RESERVED**

---

**Le 14 janvier 2025**

**Sa Majesté le Roi c. Paul Eric Wilson** (Sask.) (Criminelle) (Autorisation) ([40990](#))

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin et Moreau

**EN DÉLIBÉRÉ**

---

**Le 15 janvier 2025**

**Lundin Mining Corporation, et al. c. Dov Markowich** (Ont.) (Civile) (Autorisation) ([40853](#))

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin et Moreau

**EN DÉLIBÉRÉ**

---

**Le 16 janvier 2025**

**Pawel Kosicki, et al. c. City of Toronto, Formerly the Corporation of the Borough of York (Ont.) (Civile)**  
(Autorisation) ([40908](#))

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin et  
Moreau

**EN DÉLIBÉRÉ**

---



**- 2024 -**

OCTOBER – OCTOBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
		1	2	RH 3	RH 4	5
6	CC 7	8	9	10	11	YK 12
13	H 14	15	16	17	18	19
20	21	22	23	24	25	26
27	28	29	30	31		

NOVEMBER – NOVEMBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
					1	2
3	CC 4	5	6	7	8	9
10	H 11	12	13	14	15	16
17	18	19	20	21	22	23
24	25	26	27	28	29	30

DECEMBER – DÉCEMBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
1	CC 2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	H 25	H 26	27	28
29	30	31				

**- 2025 -**

JANUARY – JANVIER						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
			H 1	2	3	4
5	6	7	8	9	10	11
12	CC 13	14	15	16	17	18
19	20	21	22	23	24	25
26	27	28	29	30	31	

FEBRUARY – FÉVRIER						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
						1
2	3	4	5	6	7	8
9	CC 10	11	12	13	14	15
16	17	18	19	20	21	22
23	24	25	26	27	28	

MARCH – MARS						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
						1
2	3	4	5	6	7	8
9	10	11	12	13	14	15
16	CC 17	18	19	20	NR 21	22
23	24					
30	31	25	26	27	28	29

APRIL – AVRIL						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
		1	2	3	4	5
6	7	8	9	10	11	12
13	CC 14	15	16	17	H/OR 18	19
OR 20	H/OR RV 21	22	23	24	25	26
27	28	29	30			

MAY – MAI						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
				1	2	3
4	5	6	7	8	9	10
11	CC 12	13	14	15	16	17
18	H 19	20	21	22	23	24
25	26	27	28	29	30	

JUNE – JUIN						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
1	2	3	4	5	6	7
8	CC 9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30					

JULY – JUILLET						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
		H 1	2	3	4	5
6	7	8	9	10	11	12
13	14	15	16	17	18	19
20	21	22	23	24	25	26
27	28	29	30	31		

AUGUST – AOÛT						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
					1	2
3	H 4	5	6	7	8	9
10	11	12	13	14	15	16
17	18	19	20	21	22	23
24						
31	25	26	27	28	29	30

SEPTEMBER – SEPTEMBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
	H 1	2	3	4	5	6
7	8	9	10	11	12	13
14	15	16	17	18	19	20
21	22	RH 23	RH 24	25	26	27
28	29	H 30				

Sitting of the Court /  
Séance de la Cour

Court conference /  
Conférence de la Cour

Holiday / Jour férié

18 sitting weeks / semaines séances de la Cour

85 sitting days / journées séances de la Cour

9 Court conference days /  
jours de conférence de la Cour

5 holidays during sitting days /  
jours fériés durant les séances

Rosh Hashanah / Nouvel An juif RH

Yom Kippur / Yom Kippour YK

Orthodox Easter / Pâques orthodoxe OR

Naw-Rúz NR

Ridván RV